





LAKIMIES 5/2018

SISÄLLYS

Artikkeleita

- Kurki, Visa*: Ei vain oikeuskelpoisuutta – oikeussubjektikäsitteemme ongelmia ja uudelleenarviointia 469 
- Kemppinen, Heikki – Siro, Jukka*: Oikeuskäytäntöön viittaaminen korkeimman oikeuden ennakkopäätöksissä 493 
- Tarkka, Anna-Stiina*: Näyttökynnys hallintoprosessissa 516 
- Lammi, Sonja*: Törkeän henkeen tai terveyteen kohdistuvan rikoksen valmistelua koskevan kriminalisoinnin hyväksyttävyys 541 

Katsauksia ja pienempiä kirjoituksia

- Leino-Sandberg, Päivi*: Jotain rajaa! Voiko EU tehdä ihan mitä vaan? – Juristin roolista Euroopan integraatioprosessissa 567
- Melander, Sakari*: Rikosoikeus kaikkien oikeutena 574

Väitöksiä

- Salminen, Jaakko*: Tuotantovastuun käsite, metodit ja merkitys 581
- Salminen, Jaakko*: From National Product Liability to Transnational Production Liability: Conceptualizing the Relationship of Law and Global Supply Chains (*Vibe Ulfbeck*) 594

Oikeuskäytäntöä

- Samastaminen rikosasiassa – oikeustapauskommentti ratkaisusta KKO 2018:20 (*Anssi Kärki*) 599

Kirjallisuutta

- Evald, Jens*: Alf Ross – a Life (*Markku Helin*) 608
- Kivivuori, Janne – Aaltonen, Mikko – Näsi, Matti – Suonpää, Karoliina – Danielsson, Petri (toim.)*: Kriminologia – rikollisuus ja kontrolli muuttuvassa yhteiskunnassa (*Esko Yli-Hemminki*) 613
- Toimitukselle saapunutta kirjallisuutta 617

Contents

Kurki, Visa: Not only legal capacity – Problems and re-evaluation of our conception of legal personhood; *Kemppinen, Heikki – Siro, Jukka*: References to precedents in the case-law of the Supreme Court; *Tarkka, Anna-Stiina*: Standard of proof in administrative judicial procedure; *Lammi, Sonja*: Acceptability of the criminalisation of preparing a serious crime on life or health; *Leino-Sandberg, Päivi*: Give us a break! Can the EU really do what it wants? – Role of lawyers in European integration; *Melander, Sakari*: Criminal justice as justice for all; *Dissertations; Legal Cases; Literature; Current Issues*

Inhalt

Kurki, Visa: Nicht nur Rechtsfähigkeit – Probleme und Neueinschätzungen unserer Rechtssubjektvorstellung; *Kemppinen, Heikki – Siro, Jukka*: Verweisungen auf Rechtspraxis in den Präzedenzen des Obersten Gerichts Finnlands; *Tarkka, Anna-Stiina*: Beweisschwelle im Verwaltungsprozess; *Lammi, Sonja*: Die Annehmbarkeit der Kriminalisierung der Vorbereitung eines Verbrechens gegen Leib und Leben; *Leino-Sandberg, Päivi*: Alles hat seine Grenzen! Kann die EU machen was sie will? Über die Rolle des Juristen bei der europäischen Integration; *Melander, Sakari*: Strafrecht als Recht für alle; *Dissertationen; Rechtsprechung; Literatur; Aktuelle Nachrichten*